
Mosekonerne. 

Referat og opsummering efter gf 2022-25/4. 

Mosekonerne har systematisk arbejdet og iværksat flere tiltag, rettet mod at opnå helårsstatus.  

De har gennemført kaffemødet med partierne i den tidligere kommunalbestyrelse, deltaget ved 

Kæmpernes dage og deltaget i workshop omhandlede Hvidovres boligpolitik. Derudover er der i 

samarbejde med politikere som støtter forslaget, regnet på de økonomiske fordele en helårsstatus vil give 

kommunen. Disse tal er udgivet i Hvidovreavisen.  

Efter kommunalvalget 2021 er der afholdt møde med to fra den nyvalgte kommunalbestyrelse. Dette 

arbejde vil fortsætte, ligesom mosekonerne har visioner om at mødes med boligministeren Kåre Dybvad.  

Ved generalforsamling 25.4.2022 ytrede ingen utilfredshed med målet i arbejdet, snarer tværtimod så 

udtrykte forsamlingen via klapsalver positivitet, så mosekonerne ja de brygger videre.  

Men hvis du skulle være imod dette arbejde, bedes du stille forslag til en ekstraordinær generalforsamling 

inden 14 dage fra referatet er udkommet, med henblik på en ny afstemning. 


